
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 22. 05. 2008 

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor 
  Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
  MUDr. Marek Andraščík  
  Ing. Miroslav Balog 
  JUDr. Iveta Bžánová 
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Ing. Ján Harmaňoš 
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško  
  MUDr. Mária Kostelníková 
  MUDr. Andrej Kulan  
  Mgr. Ľubov Reháková 
  Ing. Jozef Savka 
  Mgr. Juraj Skrip  
  MUDr. Miroslav Suchý  

Anton Vass 
 
Ospravedlnení:  Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 

Pavol Diňa 
Mgr. Michal Lukša  

   Ing. Štefan Nevoľník 
    
Prizvaní: Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí  
  Mgr. Eva Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva 
  JUDr. Ján Paľovčík, právnik MsÚ  

Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia  
Ing. Jana Makajová, vedúca sociálneho oddelenia  

  JUDr. Michal Harakaľ, oddelenie správy majetku a služieb  
  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s.r.o.   
  Anna Brečková, hovorkyňa  
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. VZN mesta Snina o nakladaní s finančnými prostriedkami v oblasti sociálnej pomoci  
3. Schválenie komisie na prejednanie podania z Najvyššieho kontrolného úradu SR  
4. Návrh rozdelenia finančných prostriedkov na kapitálové výdavky pre školy a školské 

zariadenia na rok 2008  
5. Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
5 a) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008 
6. Vypracovanie projektu na investičnú akciu „Fermentovacie zariadenie na využitie 

biologického odpadu na energetické a kompostovacie účely“  
7. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpa parcely C KN 5907/389  
8. Prevádzkový poriadok pohrebnej služby mesta Snina  
9. Prevádzkový poriadok pohrebiska mesta Snina  
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10. Informatívna správa o investičnej akcii „Revitalizácia areálu kúpalísk v RO Rybníky Snina“   
11. Zmena uznesenia MsZ č. 791/2006 zo dňa 09. 03. 2006  
12. Zmluvný prevod nehnuteľností – kúpa stavby s. č. 2710 na parc. C KN 5935/4 a parcely      

C KN 5935/4, 5935/3, 5935/57 a 5935/28  
13. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 2140/90 
14. Dodatok č. 1 ku „Komunitnému plánu mesta Snina pre roky 2007 – 2013“ 
15. Vyhodnotenie plnenia opatrení na riešenie rómskej problematiky 
16. Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie Sídliska pod Červencovom – 

byty pre obyvateľov v hmotnej núdzi  
17. Rôzne 
17 a) Kúpa nehnuteľnosti v exekučnej dražbe  
18. Interpelácia poslancov 
19. Záver 
 

K bodu 1) Otvorenie 
      
     Ing. Štefan Milovčík - otvoril šestnáste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  poslanci VÚC Prešov, 
konateľ spoločnosti Nemocnica Snina, s.r.o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti 
Verejnoprospešné služby Snina, s.r.o.- Ing. Ján Alušík, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO 
PZ Snina, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  
 
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
    Program dnešného rokovania obdržali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi. 
Navrhuje do programu MsZ zaradiť materiály: 

- 5 A) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008; 
- 17 A) Kúpa nehnuteľnosti v exekučnej dražbe  

Tieto materiály obdržali poslanci pri prezentácii.  
 
    Ďalej je potrebné: 

- vymeniť si materiál č. 4 Návrh rozdelenia finančných prostriedkov na kapitálové 
výdavky pre školy a školské zariadenia na rok 2008; 

- do materiálu č. 5 – Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008 doložiť žiadosť Nadácie 
ART.EAST; 

- do materiálu č. 16 – Informatívna správa o stave rozpracovanosti investičnej akcie 
Sídliska pod Červencovom – byty pre obyvateľov v hmotnej núdzi doložiť stanovisko 
od Združenia Rómov pod Vihorlatom. 

 
     Mestská rada odporúča zmeniť si v materiály: 
- č. 5 – Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008 sumu určenú pre umelecké súbory zo sumy 110 
tis. Sk na sumu 120 tis. Sk (v prílohe uznesenia je to zvýšenie na 45 tis. Sk pre Cirkevné 
centrum voľného času – divadelný súbor Hviezdička) a sumu určené pre cirkevné organizácie zo 
sumy 10 tis. Sk na sumu 25 tis. Sk (v prílohe uznesenia je to zvýšenie na 25 tis. Sk pre eRko – 
Hnutie kresťanských spoločenstiev detí). 
Všetky ostatné materiály odporúča mestská rada schváliť tak, ako sú predložené.  
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     Ing. Jozef Savka – ak ide o riadne MsZ, chýba v programe materiál o činnosti MsR a materiály 
od hlavného kontrolóra. Navrhuje vypustiť z rokovania materiál č. 3. Zaoberať sa tým na 
mimoriadnom zasadnutí MsZ. Ďalej navrhuje vypustiť z programu materiály č. 14, 15 a 16 a do 7 
dní zvolať mimoriadne zasadnutie MsZ  k týmto materiálom.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – súhlasí s vypustením materiálov č. 14, 15 a 16 z rokovania 
a prerokovať ich na mimoriadnom zasadnutí MsZ, ale ešte predtým rokovať s petičným výborom 
sídl. I. a zástupcami Rómov.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – súhlasí s tým, aby sa materiály č. 3, 14, 15 a 16 vypustili z dnešného 
programu.  
 
     Ing. Pavol Marinič – chápal, že dnešné zasadnutie MsZ je mimoriadne, ktoré sa bude zaoberať 
problematikou Rómov, preto nedal do programu svoje materiály.  
 
     Ing. Ján Čop – žiada prestávku, aby sa vypustenie materiálov prediskutovalo v kluboch.  
 
     Ing. Jozef Savka – k bodu 3 navrhuje zvolať zasadnutie MsZ dňa 10. 06. 2008 a k materiálom č. 
14, 15 a 16 dňa 03. 06. 2008.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na deň 29. 05. 2008 bude zvolané pracovné stretnutie poslancov 
k materiálom č. 14, 15 a 16 a 03. 06. 2008 bude k týmto materiálom zvolané mimoriadne zasadnutie 
MsZ.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – treba aj názor občanov na vytvorenie nového sídliska, preto treba 
prizvať na pracovné stretnutie aj ich.  
 
Hlasovanie za program (vypustené materiály č. 3, 14, 15 a 16): 
za: MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, Mgr. Ľubov Reháková – 2 poslanci  
 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určuje:  Antona Vassa               

MUDr. Miroslava Suchého              
      Ing. Jozefa Savku        
 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 3 poslanci  
 
Za overovateľov zápisnice určuje:        MUDr. Mareka Andraščíka   
               MVDr. Vladislava Juška  
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Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú 
 

K bodu 2) VZN mesta Snina o nakladaní s finančnými prostriedkami v oblasti sociálnej  
pomoci  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny.  
 
     Ing. Jana Makajová – podala bližšie informácie k danému materiálu. 
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje z VZN-ka vypustiť paragrafy týkajúce sa sociálnej pôžičky 
a dávok v hmotnej núdzi, pretože tieto vypláca aj štát a je skupina občanov, ktorá ho zneužíva. Ide 
o peniaze daňových poplatníkov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – naše VZN kopíruje zákona. Mesto chce vyplácať duplicitné dávky, 
ktoré vypláca štát. Mesto je v hlbokom úpadku, v dezolátnom stave, nemáme ihrisko pre matky 
s deťmi a ideme vyplácať milióny nezamestnaným občanom, ktorým dávky vypláca štát. Myslí si, 
že hoci so súhlasom komisie, primátor by nemal podpisovať rozhodnutia o vyplatení dávky 
v hmotnej núdzi. A ak áno, potom by bolo potrebné na každom MsZ prečítať do kamery, komu 
a koľko bolo vyplatených dávok z rozpočtu mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – VZN je dobre spracované a nejde o milióny. Komisia dáva dávky v hmotnej 
núdzi iba do istej výšky, aká je schválená v našom rozpočte. Bolo by dobré toto VZN-ko prijať.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nespochybňuje prácu komisie, ale myslí si, že VZN obsahovo nie je 
v poriadku.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – každý rok poslanci schvaľujú v rozpočte výšku finančných prostriedkov 
na tieto dávky. Na tento rok je to 285 tis. Sk.  
 
     MUDr. Mária Kostelníková – duplicitné dávky vyplácané nie sú, pretože v komisii je aj 
zástupca z úradu práce, sociálnych vecí a rodiny.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – sociálna komisia je iba poradný orgán, preto by na MsZ mala predkladať 
zoznam občanov, ktorým sociálna komisia odporučila vyplatiť jednorázovú sociálnu dávku – úloha.  
 
     Ing. Jana Makajová – doteraz sa vyplácali dávky v hmotnej núdzi podľa smernice, ktorá bola 
benevolentnejšia ako je toto VZN. Do VZN sa dalo iba to, čo bolo doteraz. Nevyplácame peniaze v 
hotovosti, občanom dávame objednávku na nákup tovaru. Ide o jednorázovú dávku, ktorú občan 
dostane iba raz v roku. Nevypláca sa každý mesiac. Bližšie vysvetlila niektoré pojmy, ktoré sú vo 
VZN.  
 
     MUDr. Miroslav Suchý – myslí si, že dávky, ktoré mesto vypláca občanom mesta v hmotnej 
núdzi, naše mesto nezruinujú.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – mesto nie je sociálny ústav. Pomáhať by sme mali občanom 
v mimoriadnych situáciách, v ktorých sa ocitnú. Žiada predkladateľov materiálov, ktoré sa 
prejednávajú na komisii, aby sa zúčastňovali na zasadnutí komisie – úloha.  
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     Mgr. Ľubov Reháková – reagovala na základe podnetov od občanov. Mesto tu nie je iba pre 
jednu skupinu občanov, ale pre všetkých.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – ak sa toto VZN schváli, žiadnemu občanovi nevznikne právny nárok na 
vyplatenie jednorázovej sociálnej dávky, keďže nejde o nárokovateľnú dávku.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – navrhuje vypustiť § 3, 4, 5, 6 ods. 2, 3, § 7 ods. 1, 2, 4, § 8, § 19, § 20. 
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal návrh Mgr. Rehákovej. Komisia navrhuje materiál stiahnuť 
z rokovania, vrátiť ho na prepracovanie podľa návrhu Mgr. Rehákovej a predložiť ho na najbližšie 
zasadnutie MsZ.  
 
     Ing. Pavol Marinič – sú tu 3 návrhy a treba o nich hlasovať. Poradie určuje návrhová komisia.  
 
Hlasovanie za stiahnutie materiálu z rokovania.: 
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý – 6 poslancov   
proti: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan – 4 
poslanci  
zdržali sa:   MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, Anton Vass – 5 poslancov  
 
Hlasovanie o návrhu Mgr. Rehákovej:  
za: MUDr. Marek Andraščík, MUDr. Jozef Homza, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. 
Juraj Skrip  – 5 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 6 poslancov 
zdržali sa:   MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško,  MUDr. Miroslav 
Suchý - 4 poslanci  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina 
o nakladaní s finančnými prostriedkami v oblasti sociálnej pomoci.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. 
Miroslav Suchý, Anton Vass – 10 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová – 2 poslanci  
zdržali sa:    Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip – 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 325/2008  
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K bodu 4) Návrh rozdelenia finančných prostriedkov na kapitálové výdavky pre školy  
a školské zariadenia na rok 2008  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Eva 
Mihaliková, vedúca oddelenia kultúry a školstva.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – jeho návrh je, že každá základná škola a základná umelecká škola 
dostanú po 300 tis. Sk a materské školy dostanú po 200 tis. Sk s tým, že riaditelia si určia, ako tieto 
finančné prostriedky využijú. Ide o návrh, s ktorým riaditelia škôl súhlasia. V rozpočte máme 
vyčlenených na kapitálové výdavky pre školy 3 300 tis. Sk. Pri tomto návrhu dáme školám 3 mil. 
Sk a teda 300 tis. sk nám ešte v rozpočte ostane.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nemá nič proti tomu, ak ide o dohodu. Ale je to nesystémové riešenie. 
Navrhuje peniaze pozdržať, pretože škole 300 tis. Sk nepomôže. Riaditelia škôl by nemali sami 
rozhodovať o tom, kde peniaze použijú. Prináleží to oddeleniu výstavby. Tam sú kompetentní 
pracovníci, ktorí by to mali určiť. Ide o náš majetok. Treba to zvážiť pretože za 300 tis. Sk neurobia 
žiadnu investičnú akciu na škole. Peniaze môžeme využiť pri rekonštrukcii škôl.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – riaditeľ najlepšie vidí, čo potrebuje urobiť súrne. Mnohé veci treba 
poriešiť okamžite.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – je za to, aby sa to odborne posúdilo. Na niektoré akcie je potrebný aj súhlas 
hygienika.  
 
     Ing. Miroslav Balog – do škôl treba 10 mil. Sk a nie 3 mil. Sk. Urobí všetko preto, aby tomu tak 
v budúcnosti bolo. Je to závažný materiál a treba to prejednať na odborných komisiách, na 
finančnom oddelení a vo finančnej komisii. Budovy sú majetkom mesta, preto by mali o ňom 
rozhodovať zástupcovia mesta, oddelenie výstavby a riaditeľ školy, aby to bolo objektívne.  
 
     Ing. Jozef Savka – ak riaditelia súhlasili so sumou 300 tis. Sk, potom asi nie je situácia na 
školách až taká vážna, ako je to uvedené v písomnom materiály.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   rozdelenie finančných prostriedkov vo výške 
3 mil. Sk na kapitálové výdavky pre školy a školské zariadenia na rok 2008 podľa priloženého 
rozpisu.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Juraj 
Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 11 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Ján Harmaňoš,  MVDr. Vladislav Juško, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka 
– 4 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo 
          uznesenie č. 326/2008  
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K bodu 5) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008  
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – pre každú organizáciu a nadáciu musí byť známy balík peňazí na 
začiatku roka, aby si vedeli rozvrhnúť ich čerpanie.  
 
     MUDr. Jozef Homza – v meste máme 2 zápasnícke kluby – klub Slávia a klub Vihorlat. Treba 
zvážiť poskytnutie finančnej dotácie aj Zápasníckemu klubu Slávia – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – nikdy sme nedávali finančný príspevok organizácii, ktorá nemá sídlo 
v Snine.  
 
     MUDr. Miroslav Suchý – klub historických vozidiel Michalovce – ide o akciu, aká v Snine ešte 
nebola a bude sa konať v našom meste, preto komisia navrhuje tento príspevok schváliť; 
    - Zápasnícky klub Slávia nemá také výsledky ako Zápasnícky klub 
Vihorlat, takže si myslí, že by nemali dostať rovnaké množstvo finančných príspevkov.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – povie otvorene, cirkevné zariadenia sú zvýhodňované na úkor iných 
občianskych združení a organizácií. Zvýhodňuje sa tu určitá skupina občanov pred ostatnými. Je za, 
aby sa mládežnícky parlament podporoval, ale prečo im máme platiť nájom a prevádzkové náklady 
za prenajaté priestory v súkromnom rodinnom dome? Mesto má svoje priestory, v ktorých by mohli 
byť.  
 
     Ing. Ján Čop – MsZ odporúča zvýšiť príspevok pre divadelný súbor Hviezdička na 45 tis. Sk 
a pre eRko na 25 tis. Sk. Podal bližšie zdôvodnenie navýšenia týchto príspevkov. Tieto organizácie 
navštevujú nielen deti, ktoré chodia do kostola a účasť je tam oveľa vyššia ako pri iných 
organizáciách. Nejde o vyhodené peniaze. Prečo nie je problém pri odpúšťaní pohľadávok 
podnikateľom, ktorí majú dostatok finančných prostriedkov?  
 
     MUDr. Jozef Homza  - vysvetlil prácu Agentúry domácej ošetrovateľskej starostlivosti Snina, 
ktorá veľmi napomáha práci lekárov a niektoré úkony, ktoré vykonávajú, nie sú preplácané 
zdravotnými poisťovňami.  
 
     Ing. Miroslav Balog – s deťmi pracujú aj iné organizácie, nielen tie, ktorým príspevok 
navrhujeme. Taktiež si podali žiadosť, no príspevok nedostali z dôvodu, že nie sú finančné 
prostriedky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – raz polročne predkladať informatívnu správu o výške poskytnutej 
finančnej dotácie pre jednotlivé organizácie – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – všetky organizácie si zasluhujú navýšenie príspevku, ale navrhuje zvýšiť 
príspevok Jednote dôchodcov na 25 tis. Sk.  
 
     Ing. Jozef Savka – súhlasí s návrhom Ing. Baloga. V materiály 5 A) navrhuje zvýšiť príspevok 
Zväzu Rusínov – Ukrajincov na 35 tis. Sk.  
 
     Mgr. Juraj Skrip – záchranári požiadali o finančnú dotáciu, ich žiadosť však bola zamietnutá. 
Podal bližšie informácie o projekte výcviku záchranárov.  
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     MUDr. Miroslav Suchý – žiadosť na projekt výcviku záchranárov nebola zamietnutá, iba 
potrebovali patričné vysvetlenie k tomuto projektu.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal návrh Ing. Čopa na zmenu uznesenia – zvýšenie príspevku pre 
divadielko Hviezdička a eRko.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Čopa – Hviezdička 45 tis. Sk a eRko 25 tis. Sk:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová – 2 poslanci  
 
  
     Ing. Jozef Savka – prečítal svoj návrh na zmenu uznesenia – zvýšenie príspevku pre Zväz 
Rusínov – Ukrajincov.  
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Savku – Zväz Rusínov – Ukrajincov  35 tis. Sk:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal návrh Ing. Baloga na zmenu uznesenia – zvýšenie príspevku pre 
Jednotu dôchodcov. 
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Baloga – Jednota dôchodcov 25 tis. Sk:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   MUDr. Štefan Čopík – 1 poslanec  
 
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e    

1. prerozdelenie dotácií určených pre umelecké súbory vo výške 120 tis. Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia,  

2. prerozdelenie dotácií určených pre cirkevné organizácie vo výške 25 tis. Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia,  

3. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia vo výške 172 tis. Sk tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia.  
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Príloha k uzneseniu MsZ č. 327/2008 zo dňa 22. 05. 2008:  
 
Umelecké súbory 
Cirkevné centrum voľného času Snina        20 tis. Sk  

- výdavky spojené s prípravou a účasťou na MSR pre kultúrne teleso Mažoretky Maršálky – 
cestovné náklady a náklady na ubytovanie  

 
Cirkevné centrum voľného času Snina        45 tis. Sk  

- výdavky spojené s účasťou detského divadelného súboru Hviezdička na dvoch celoštátnych 
prehliadkach – cestovné náklady  

 
Folklórny súbor Vihorlat         25 tis. Sk  

- oprava a zakúpenie hudobných nástrojov, nákup krojov, nová choreografia  
Folklórny súbor Šiňava          30 tis. Sk  

- nákup a oprava hudobných nástrojov, nákup detských topánok, nákup krojov  
 
Cirkevné organizácie  
eRko – Hnutie kresťanských spoločenstiev detí, OC Snina      25 tis. Sk  

- cestovné náklady súvisiace s účasťou detí v letnom tábore v Mníchovskom potoku  
 
Občianske združenia  
Únia žien Slovenska           30 tis. Sk  

- organizačné zabezpečenie plánovaných akcií z charitatívnej, kultúrnej a spoločenskej oblasti  
 
Spolok priateľov Východných Karpát       15 tis. Sk  

- zabezpečenie brigád zameraných na výstavbu jednoduchých objektov pre turistiku 
(studničky, lávky, odpočinkové miesta) a udržiavanie historických cintorínov  

 
Mestská organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku     25 tis. Sk  

- realizácia projektov plánovaných v roku 2008  
 
Sninské noviny          20 tis. Sk  

- prevádzkové náklady a zlepšenie technického vybavenia redakcie  
 
Animoterapeuticko-jazdecké centrum Snina       25 tis. Sk  

- dofinancovanie akcie „Človek, pes a kôň“  
 
Down-syndróm klub Snina          10 tis. Sk 

- náklady súvisiace s rekondičnými pobytmi detí  
 
Únia nevidiacich a slabozrakých Slovenska          7 tis. Sk  

- realizácia projektu „Vedieť sa presadiť“  
 
Mládežnícky parlament Snina         30 tis. Sk  

- nájomné a prevádzkové náklady  
 
Klub historických vozidiel Michalovce       10 tis. Sk  

- organizačné zabezpečenie 4. ročníka celoslovenského zrazu historických vozidiel „Zemplín 
veterán rallye“ dňa 12. 07. 2008 v Snine  
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Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 327/2008  
 
K bodu 5 A) Návrh na poskytnutie dotácií na rok 2008 
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.  
 
      Ing. Jozef Savka –prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e    

1. prerozdelenie dotácií určených pre občianske združenia a cirkevné organizácie vo výške 120 
tis. Sk tak, ako je uvedené v prílohe uznesenia, 

2. prerozdelenie dotácií určených pre športové kluby vo výške 492 tis. Sk tak, ako je uvedené 
v prílohe uznesenia.  

 
Príloha k uzneseniu MsZ č. 328/2008 zo dňa 22. 05. 2008: 
 
Občianske združenia a cirkevné organizácie 
 
Gréckokatolícka diecézna charita 
Sociálne centrum Snina          35 tis. Sk 

- nájomné, prevádzkové náklady, kancelársky materiál 
Agentúra domácej ošetrovateľskej starostlivosti Snina     30 tis. Sk 

- nájomné, prevádzkové náklady, kancelársky materiál 
Dom Matice slovenskej Snina        20 tis. Sk 

- organizačné zabezpečenie 4. ročníka celoslovenskej výtvarnej súťaže „Matičná galéria – 
Slovensko moja vlasť“, vedomostnej súťaže „Poznaj svoje mesto“ pre žiakov ZŠ a súťaže 
o najkrajší perník spojenú s kultúrnym programom „Nech krása naše srdcia spája“ 

 
Zväz Rusínov – Ukrajincov  Slovenskej republiky      35 tis. Sk 

- organizačné zabezpečenie 1. ročníka festivalu ľudového umenia „Pod Beskydom 
zeleneňkym“ v dňoch 28. a 29. júna 2008 v RO Rybníky 

 
Športové kluby 
 
Mestský futbalový klub Snina                 200 tis. Sk 

- dopravné náklady 
 
Klub šermu Snina            17 tis. Sk 

- účasť na turnajoch, nákup šermiarskeho materiálu 
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Mestský Tennis Club Snina           25 tis. Sk 
- materiálne vybavenie klubu, antuka 

 
Stolnotenisový oddiel Snina           25 tis. Sk 

- cestovné náklady, materiálne vybavenie oddielu, nájomné 
 
Zápasnícky klub Vihorlat Snina                 200 tis. Sk 

- cestovné náklady, účasť na súťažiach 
 
Športový klub SKÓRE Snina           15 tis. Sk 

- cestovné náklady, materiálne vybavenie klubu 
 
Slovenská asociácia TAEKWONDO WTF, organizačná jednotka Snina     10 tis. Sk 

- príprava na súťaže, účasť na turnajoch 
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 328/2008  
 
 
K bodu 6) Vypracovanie projektu na investičnú akciu „Fermentovacie zariadenie na  

využitie biologického odpadu na energetické a kompostovacie účely“  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Jana 
Rosičová, prednostka MsÚ.  
 
     Ing. Jozef Savka – nie sú tam presné údaje. Strana 3 – kompost sa neurobí za 48 hodín – ide iba 
o prípravný proces. Kompost sa tvorí 6 – 8 týždňov. Tento materiál tu bol už v apríli a poslanci ho 
neodsúhlasili. Je tu predložený znova v nezmenenej forme. Preto prosí, aby mohol k tejto 
problematike vystúpiť p. Kelemeca.  
 
      p. Kelemeca – je z občianskeho združenia Voda a človek. Spaľovať kompost, to nie je dobrá 
myšlienka. Kompost patrí do pôdy. Treba nájsť riešenie, ako ten kompost dostať do pôdy.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zákon ukladá mestu využívať biologický odpad na kompostovanie 
a nedávať ho na skládku. Od roku 2010 musíme s biologickým odpadom nakladať podľa zákona. 
Ak sa nám podarí získať finančné prostriedky z fondov, budeme tento odpad spracovávať vo 
fermentovacom zariadení. Ak nezískame, budeme hľadať iné riešenie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – keby sme dobre spropagovali kompost, myslí si, že by sme našli 
využitie kompostu v záhradkárskych osadách. Pôdu si treba vážiť a občania by si určite za 
primeraný poplatok kompost od mesta kupovali.  
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     Ing. Štefan Milovčík – na kompostáreň finančné prostriedky nedostaneme od štátu. Budeme si 
ju musieť vybudovať z vlastných prostriedkov. Urobili by sme chybu, keby sme nešli do tohto 
projektu. Fermentovacie zariadenie vyrába aj kompost.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    u k l a d á   Mestskému úradu Snina uskutočniť výber a zadať 
objednávky na vypracovanie projektu na získanie finančného príspevku z fondov EÚ, prípadne 
iných štátnych zdrojov profesionálnym spoločnostiam, špecializujúcim sa na vypracovanie 
a podávanie takýchto projektov, na investičnú akciu:   
- Fermentovacie zariadenie na využitie biologického odpadu na energetické a kompostovacie účely.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 329/2008  
 
 
K bodu 7) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpa parcely C KN 5907/389  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti – kúpu parcely 
C KN 5907/389 o výmere 3.000 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, vytvorenej geometrickým 
plánom č. 37 00 2341 – 35/08 zo dňa 06. 05. 2008 z parcely C KN 5907/331, zapísanej na liste 
vlastníctva č. 7547, k. ú. Snina, od vlastníka ENERGY   SNINA, a. s., Strojárska 4435, Snina, za 
dohodnutú kúpnu cenu 30.000,- Sk (Tridsaťtisíc slovenských korún), t. j. 10,- Sk/m2.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 330/2008  
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K bodu 8) Prevádzkový poriadok pohrebnej služby mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. Spracoval 
Ján Pavlík, VPS Snina, s. r. o.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – občania sa sťažujú, že po cintoríne behajú psy – urobiť nápravu – úloha.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Prevádzkový poriadok pohrebnej služby 
mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 331/2008  
 

 
K bodu 9) Prevádzkový poriadok pohrebiska mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Alušík, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. Spracoval 
Ján Pavlík, VPS Snina, s. r. o.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e   Prevádzkový poriadok pohrebiska mesta 
Snina.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 332/2008  
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K bodu 10) Informatívna správa o investičnej akcii „Revitalizácia areálu kúpalísk v RO  
Rybníky Snina“   

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 
vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP, JUDr. Michal Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku 
a služieb a Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na realizáciu projektu RO Rybníky potrebujeme finančné prostriedky 
z fondov. Na VÚC Prešov má prísť menej finančných prostriedkov ako my potrebujeme na RO 
Rybníky. Preto budeme vyvíjať aktivity na získanie finančných prostriedkov aj z iných zdrojov.  
 
          Mgr. Juraj Skrip – na každé druhé zasadnutie MsZ predkladať informatívnu správu 
o postupe prác na projekte RO Rybníky – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – do uznesenia dať termín ukončenia prác a to máj 2009. Je to termín, 
keď sa spustia upravené bazény (I. etapa) do užívania.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – materiál bol prerokovaný v komisii výstavby a komisia nemala 
pripomienky k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je rád, že s Rybníkami sa začína niečo robiť. Prosí, aby prvá etapa bola 
vypracovaná precízne.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    b e r i e   n a    v e d o m i e   informatívnu správu 
o investičnej akcii Revitalizácia areálu kúpalísk v RO Rybníky Snina,   u k l a d á    

a) Mestskému úradu Snina zabezpečiť realizáciu I. etapy stavby Revitalizácia areálu kúpalísk 
v RO Rybníky Snina  v navrhovanej objektovej skladbe uvedenej v informatívnej správe
        Začatie prác: 22. 05. 2008  

Ukončenie prác: máj 2009 
Zodpovedný: prednosta MsÚ  

b) na každé zasadnutie MsZ predkladať informatívnu správu o realizácii prác I. etapy.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, 
MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 15 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 333/2008  
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K bodu 11) Zmena uznesenia MsZ č. 791/2006 zo dňa 09. 03. 2006  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Anna Brečková, 
referent pre finančné dotácie.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – poslanecký návrh – navrhuje poskytnúť nemocnici finančný príspevok 
vo výške 150 tis. Sk na zakúpenie prístrojov.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – sú tu aj iné zdravotnícke zariadenia, ktoré nedostávajú dotácie od mesta 
a tiež poskytujú zdravotnú starostlivosť občanom tohto mesta.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – mesto nemôže dať dotáciu nemocnici, pretože je jej jediným 
spoločníkom.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je jedno akou formou to urobíme, prístroje môže zakúpiť mesto 
a nemocnici to dať do prenájmu.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie + návrh JUDr. Bžánovej.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     
a)  s c h v a ľ u j e    zmenu uznesenia MsZ v Snine č. 791/2006 zo dňa 09. 03. 2006. Bod 1. 
písmeno c) sa mení takto:  
c1) Gréckokatolícka cirkev – farnosť Snina  mesto – 75 tis. Sk,  
c2) Gréckokatolícka cirkev – farnosť Snina Brehy – 67 tis. Sk,  
u k l a d á   Mestskému úradu v Snine v najbližšej zmene rozpočtu na rok 2008 navýšiť finančné 
prostriedky na kapitole finančných dotácií o sumu 50 tis. Sk a uvedenú čiastku zapracovať do 
rozpočtu na rok 2009 
b)   s c h v a ľ u j e   finančný príspevok vo výške 150 000,- Sk na nákup hnuteľného prístrojového 
vybavenia pre Nemocnicu Snina, s. r. o.,  podľa požiadavky vedenia spoločnosti.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 12 poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:   MUDr. Štefan Čopík – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 334/2008  
 

 
K bodu 12) Zmluvný prevod nehnuteľností – kúpa stavby s. č. 2710 na parc. C KN 5935/4  

a parcely  C KN 5935/4, 5935/3, 5935/57 a 5935/28  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – neriešiť to formou odkúpenia cesty, ale zriadením vecného bremena.  
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     Ing. Ján Čop – podal bližšie informácie k danému materiálu. P. Štalmach – konateľ spoločnosti 
Jas-ELMONT – prišiel s tým, že cestu chcú odpredať. Prebiehali rokovania ohľadom tejto 
problematiky. Kúpnu cenu určila spoločnosť Jas-ELMONT podľa nášho VZN-ka. Cena bola 3 mil. 
Sk, no znížili ju na 2.500 tis. Sk na jeho požiadanie. Ak túto cestu neodkúpi mesto, predajú ju 
niekomu inému.  
 
     MUDr. Štefan Čopík – iné riešenie ako odkúpenie tejto cesty nemáme?  
 
     Ing. Jozef Savka – prečo Jas nechce zriadiť vecné bremeno? Keď túto cestu odkúpime, mesto 
bude musieť zriadiť vecné bremeno – právo prechodu pre Jas-ELMONT. 
 
     JUDr. Michal Harakaľ – keď sme začali s výstavbou nového cintorína, Jas-ELMONT nám 
povolil právo prechodu po tejto ceste s tým, že sa táto cesta vysporiada – teda, že si ju mesto 
odkúpi. Ak nie, dajú ju na odpredaj cez realitnú agentúru. V uznesení je potrebné opraviť si výmeru 
na parc. č. 5935/3 a to na 4502 m2.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e    zmluvný prevod nehnuteľností – kúpu stavby 
s. č. 2710 na parc. C KN 5935/4 – autobusová čakáreň, parc. C KN 5935/4 vo výmere 138 m2, druh 
pozemku – zastavaná plocha, C KN 5935/3 vo výmere 4502 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, 
C KN 5935/57 vo výmere 682 m2, druh pozemku – zastavaná plocha, vytvorenej geometrickým 
plánom č. 37 00 2341/67/2007 a parc. C KN 5935/28 vo výmere 550 m2, druh pozemku – zastavaná 
plocha, zapísaných na liste vlastníctva č. 5646, k. ú. Snina, na vlastníka JAS – ELMONT, s. r. o., 
Snina, Budovateľská 2710, Snina za dohodnutú kúpnu cenu 2.500.000,- Sk (Dva milióny päťstotisíc 
slovenských korún).  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 8 poslancov   
proti: Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka – 3 poslanci  
zdržali sa:   Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip – 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 335/2008  
 

 
 

K bodu 13) Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. KNC 2140/90 
 

     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Michal 
Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj 
parc. č. KNC 2140/90 vo výmere 18 m2, druh pozemku – ostatná plocha, pre Ing. Jozefa Demčáka, 
bytom Snina za cenu 5.400,- Sk, t. j. 300,- Sk/m2.  
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     Cena je v súlade so „Zásadami pre pridelenie pozemkov na výstavbu garáže“.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, 
Anton Vass – 14 poslancov   
proti: –- 
zdržali sa:   –-      
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 336/2008  
 
 
K bodu 17 A) Kúpa nehnuteľnosti vo verejnej dražbe  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor. Spracovali JUDr. Ján Paľovčík, 
právnik a  JUDr. Michal Harakaľ, vedúci oddelenia správy majetku a služieb.   
 
     JUDr. Ján Paľovčík – ide o kúpu pozemku vo verejnej dražbe, ktorá bola včera. Mesto získalo 
príklep a do 30 dní treba uhradiť kúpnu cenu. Preto bol tento materiál predložený dnes pred 
zasadnutím MsZ.  
 
     Ing. Jozef Savka – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   s c h v a ľ u j e   kúpu nehnuteľnosti vo verejnej dražbe – 
podielu ½ z parcely C KN 6292/25, orná pôda, o výmere 1509 m2, zapísanej na LV č. 4689, k. ú. 
Snina, mesto Snina, v cene 24.208,- Sk.  
 
Hlasovanie:  
za: MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. 
Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Mgr. Juraj Skrip, MUDr. Miroslav Suchý, Anton Vass – 13 
poslancov   
proti: –- 
zdržal sa:  Ing. Jozef Savka – 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo prijalo  
          uznesenie č. 337/2008  
 
 
K bodu 17) Rôzne  
 
     Ing. Štefan Milovčík – pripomenul, že 29. 05. 2008 o 15.00 hod. bude pracovné stretnutie 
poslancov k problematike sídliska I.  
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K bodu 18) Interpelácia poslancov  
 
          JUDr. Iveta Bžánová – prednosta úradu použila insígnie. Nemala na to právo, pretože 
insígnie môže používať iba volený funkcionár, teda primátor. Je potrebné vypracovať vnútornú 
normu na používanie insígnií – úloha; 
    - žiada informáciu o kaštieli a priľahlých pozemkoch; 
    - od bratislavskej firmy dostala upomienku na vyrovnanie nedoplatku 
a to na adresu Pod tehelňou 192. Takáto ulica v Snine už dávno neexistuje. Na poslednom zasadnutí 
MsZ navrhovala, aby sme vymáhanie nedoplatkov nedávali bratislavskej firme. No nestalo sa tak. 
Navrhuje, aby tieto pohľadávky boli prerokované vo finančnej komisii, pretože mnohí občania 
pohľadávky voči mestu ani nemajú. Je tu bordel a dúfa, že sa z toto budú vyvádzať aj personálne 
dôsledky.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – hneď v pondelok ráno bol celý proces pozastavený. Všetkým občanom, 
ktorí majú poplatky zaplatené a dostali upomienku, sme sa verejne ospravedlnili. Ospravedlňuje sa 
aj touto cestou. O celom následnom postupe a vyvodených dôsledkoch bude informácia na 
najbližšom zasadnutí MsZ;  
    - pozemky pri kaštieli – išli listy na VÚC, aby prešli pozemky do 
vlastníctva mesta. Dúfa, že nájdu spoločnú reč s VÚC. Pozemok pod kaštieľom máme už 
vysporiadaný.  
 
     Mgr. Juraj Skrip - mesto je slabo vykosené.  
 
     Ing. Ján Aľušík – z 59 ha trávnatých plôch, ktoré sú v správe mesta je 40 ha vykosených. 
Niektoré sa kosia už po druhýkrát.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – zákonnými normami sme začiatkom mája prišli o aktivačné práce, čo 
nám dosť sťažuje prácu pri kosení.  
 
     Ing. Ján Aľušík – nie všetky zarastené plochy sú vo vlastníctve mesta. No napriek tomu VPS 
kosí aj niektoré pozemky, ktoré nám nepatria. Boli zaslané výzvy na vykosenie súkromných 
pozemkov. Ak by súkromník VPS požiadal o vykosenie, za poplatok to vykosia.  
 
     MUDr. Jozef Homza – občania z Ul. Kollárovej sa pýtajú, prečo je jednosmerka smerovaná tak 
ako je? Podľa nich to malo byť naopak.  
 
     Ing. Jozef Savka – je to tak preto, že križovatka pri dome p. Pilipovej je veľmi nebezpečná. 
Tým, že je jednosmerka na Tablu cez Ul. podhorskú, križovatka je menej nebezpečná.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – vymáhanie nedoplatkov - do 10. 06. firma  Intrum Justitia Bratislava 
nepostúpi pohľadávky žiadnemu exekútorovi. Máme to písomne.     
 
     JUDr. Iveta Bžánová – poslancom  predložiť zmluvu, ktorá bola uzatvorená so spoločnosťou 
Intrum Justitia Bratislava – úloha.  
 
          Ing. Miroslav Balog – súkromné subjekty, ktoré nebudú mať vykosené je potrebné sankčne 
postihovať. Je potrebné vytvoriť cenník na kosenie týchto súkromných pozemkov VPS-kou. Je 
potrebné dohodnúť sa s Bytovým družstvom a spoločenstvami bytov, ktoré pozemky pred blokmi 
majú kosiť spoločenstvá a ktoré mesto – úloha. 
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     Ing. Miroslav Balog – na pracovné stretnutie poslancov dňa 29. 05. 2008 prizvať zástupcov 
štátnej polície a mestskej polície – úloha.   
 
     Ing. Ján Čop – čo sa týka zaslania zoznamu spoločnosti Intrum Justitia Bratislava na vymáhanie 
nedoplatkov, rozhodnutie to nebolo zlé, iba sa to zle zrealizovalo. Za 3 dni bolo vyrovnaných 62 tis. 
Sk nedoplatkov.  
 
     Ing. Jozef Savka – na križovatkách častejšie strihať živý plot – križovatky sú neprehľadné – 
úloha; 
   - vyriešiť problém trafostanice pri rodinnom dome p. Sičáka na Ul. 
Jesenského – úloha.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – novelou zákona boli od 1. mája aktivačné práce zastavené. V meste 
vykonali veľký kus roboty. Budú chýbať všade, no mesto si nemôže dovoliť na dohodu zamestnať 
koordinátorov pre aktivačné práce.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – mesto si nemôže dovoliť zamestnávať ľudí na dobu určitú na letné 
obdobie? Treba nám dať do poriadku mesto, Rybníky. Veľmi by nám aktivačné práce pomohli 
a ľudia by si zarobili. Teraz sme prijali VZN, kde ideme rozdávať nie malé peniaze. Keď si obce 
môžu zo svojho rozpočtu toto dovoliť, my nemôžeme? Treba to zvážiť.  
 
     Ing. Jozef Savka – otvoriť informačné centrum v RO Rybníky – úloha.  
 
 
K bodu 19) Záver  
 
     Zasadnutie ukončil primátor, Ing. Štefan Milovčík.   
 
 
 
 
 
          Ing. Štefan Milovčík  
                              primátor  
 
 
 
 
Overovatelia:  MUDr. Marek Andraščík  
 
  MVDr. Vladislav Juško  
 
 
 
Snina 29. 05. 2008  
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